
 
Αθήνα, 18.12.2024 

 

Ερώτηση 

 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: «Άδικος αποκλεισμός των υπαλλήλων των περιφερειακών υπηρεσιών του 

ΥπΑΑΤ από την ανταμοιβή επίτευξης στόχων (Bonus) – Απαιτείται άμεση άρση 

των διακρίσεων» 

Η ΠΟΓΕΔΥ (Πανελλήνια Ομοσπονδία Γεωτεχνικών Δημοσίων Υπαλλήλων) 

καταγγέλλει για δεύτερη συνεχόμενη χρονιά την απαξίωση και τον αποκλεισμό της 

πλειονότητας των υπαλλήλων των περιφερειακών υπηρεσιών του Υπουργείου 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων από το «Bonus» επίτευξης στόχων, βάσει του ν. 

4940/2022.  

Σύμφωνα με την ανακοίνωση της Ομοσπονδίας: 

1. Το σύστημα επιβράβευσης έχει εφαρμοστεί με αδιαφανή κριτήρια και 

εμφανείς διακρίσεις υπέρ συγκεκριμένων υπηρεσιών και ατόμων. Ελάχιστοι 

προϊστάμενοι και υπηρεσίες ευνοούνται, ενώ η πλειοψηφία των υπαλλήλων 

που εργάζονται στο πεδίο παραβλέπονται. 

2. Οι υπάλληλοι που υπηρετούν στις Περιφερειακές Διευθύνσεις, στα Κέντρα 

Προστασίας Φυτών και Ποιοτικού Ελέγχου, και στα Κτηνιατρικά Εργαστήρια – 

οι οποίοι καθημερινά εργάζονται κάτω από δύσκολες συνθήκες – 

αποκλείστηκαν συστηματικά, παρά το καθοριστικό τους έργο για την 

προστασία της αγροτικής και κτηνοτροφικής παραγωγής.  

3. Η επιλεκτική χορήγηση του Bonus διχάζει το προσωπικό και απαξιώνει την 

εργασία των υπαλλήλων που στηρίζουν έμπρακτα την πρωτογενή παραγωγή.  

Επειδή η έμπρακτη αναγνώριση του έργου όλων των υπαλλήλων του ΥπΑΑΤ είναι 

ζήτημα δικαιοσύνης και σεβασμού προς τους εργαζόμενους που στηρίζουν τον 

αγροτικό τομέα της χώρας μας. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποια είναι τα κριτήρια με βάση τα οποία χορηγήθηκε το Bonus; Γιατί 

εξαιρέθηκαν για δεύτερη χρονιά οι υπάλληλοι των περιφερειακών υπηρεσιών 

και των Κτηνιατρικών Εργαστηρίων; Πως συμβαδίζει αυτό με τη δημόσια 

αναγνώριση από πλευράς σας του έργου των κτηνιάτρων στην καταπολέμηση 

των πρόσφατων ζωονόσων; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2237

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/12/2024



2. Προτίθεστε να προχωρήσετε σε άμεσο έλεγχο της διαδικασίας και να άρετε 

αυτές τις αδικίες, ώστε να επιβραβευτούν δίκαια όλοι οι εργαζόμενοι που 

συνέβαλαν στην επίτευξη των στόχων;  

3. Ποια μέτρα θα ληφθούν για τη διασφάλιση διαφάνειας και ίσης μεταχείρισης 

στη διαδικασία ανταμοιβής των υπαλλήλων στο μέλλον;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 




